
 

 

Styrelsemöte 28 september 

Kl. 13-14.30 

 

Plats: Teams 

Närvarande: Ingrid, Sofia, Hampus, Mia, Maria, Hannah (från 13.45) 

 

• Uppföljning SKR 
 

Diskussion om mötet med SKR kopplat till utredningen Tillsammans för unga. Vi kommer att 
träffa SKR igen i februari 2024. Mia kommer att ha ett förmöte med Anna Hamberg den 
20/10 och efter det göra en dagordning för vårt kommande möte. 
 

• Regeringens budget  
 
Kort diskussion om regeringens budget, bl a det bidrag som kvarstår för Kulturskolorna på 
100 miljoner. 
 

• Skaraborg 2024 20-22/8 
 
15 kommuner ska samarbeta kring konferensen. Årsmötet blir på morgonen tisdag kl. 10.30. 
Buss and breakfast på studiebesök torsdag morgon/fm. Lägga alla prisutdelningar på 
galamiddagen. OBS! Mårten meddelar isf Naturvårdsverket ang detta.  
Fråga från arrangörerna; Kan vi låta fler från kommunerna vara med på vissa moment mot 
en avgift? Vi är positiva men detta ska företrädesvis vara till de valbara seminarierna. 
Önskemål från politiken är att det möte som hålls mellan politiker kan vara lite längre, ett 
förslag kan vara att lägga detta samtidigt som vårt årsmöte.  
 

• Kommunmedlemsskap 
 
Hannah och Sofia återkommer vid nästa möte. 
 

• Henson presenterar årsplan för kommunikation 13.45-14 
 
Presentationen gås igenom, alla styrelsemedlemmar tittar igenom powerpointen till nästa 
möte. 
 

• Utvecklat AW 
 
Henson ska fundera på upplägg. Förslaget är att arrangera en halvdag eller liknande med 
avgift. MUCF har en studio i Växjö som förhoppningsvis kan användas. Mistra kan vara ett 
första förslag till den 14-15/3 to em till fre fm. 



 

 

 
Datum Värd  Tema/föredragshållare 
 
28 Sept Maria M Kompetensförsörjningen inom Svenska Badbranschen 
26 Okt  Mia  MUCF 
30 Nov  Sofia   Kulturrådet 

• Samarbete Youth 2030 
 
Frågan handlar om att ev anställa en person som kan hantera ungdomsfrågor tillsammans. 
Föreningen har inte möjlighet ekonomiskt att gå in i detta just nu. Youth 2030 skulle kunna 
vara samarbetspart i att söka medel. Just nu svårt att gå in i fler samarbeten för oss.  
  

• Fråga från MUCF 

Mia kan inte närvara, alla tittar i sina kalendrar och återkopplar kring vem som kan närvara. 
10/11 ca 20 min presentation om utredningen digitalt.  

• Upplägg AW 28/10 

Frågan tas via mail 

• Förslag på kurs för kultur- och fritidschefer 

Frågan skjuts till nästa möte 

• Utvecklingsfond 

Hannah kollar den ansökan som har kommit in. Mia träffar Felicia måndagen den 2/10  kl 
10.00 för att stämma av några ytterligare frågor.  

● Ansvarsområden rapport  
 
Utvecklat AW -  

Medlemsutveckling -  

Friluftsliv - 
  
SKR -  
 
RF -  
 
MUCF -  



 

 

 
Kulturrådet - 
 
Beställargrupp konstgräs -   

Europe goes local -  
 
Mistra -   
 

● Övriga frågor 

Förslag om att bryta verksamhetsåret så att det sträcker sig 1/7-30/6, styrelsen beslutar om 
detta vid nästa möte. 

 

 

Vid anteckningarna 
Sofia Nohrstedt 

 


